

Από: "DGII.CDEDU" <DGII.CDEDU@coe.int>
Προς: "DGII.CDEDU" <DGII.CDEDU@coe.int>

Ημερομηνία: Παρασκευή, 27 Ιανουάριος 2023 10:40π.μ.
Θέμα: Message to the CDEDU / Message au CDEDU

Dear CDEDU members, participants and observers,

We are delighted to inform you that the Coventry University, the Aarhus University and the Council of Europe are launching the PhD studentship project on the role of universities in creating a democratic Europe, that will start in September 2023.

We invite applications from suitably qualified candidates holding the nationality of one of the Council of Europe member countries, with **the application deadline of 7 April 2023.**

The successful candidate will enrol at the Centre for Global Learning (GLEA), Coventry University as their home institution. They will undertake the cotutelle doctoral research programme under the supervision of academic experts from Coventry and Aarhus universities and policy expert(s) from the Council of Europe. The cotutelle will include spending a minimum of one year at the Centre for Higher Education Futures (CHEF), Aarhus University in Denmark, and up to 6 months to conduct fieldwork with an expert advisor at the Council of Europe in Strasbourg, France.

The PhD project includes a secondment to the Council of Europe to review its work on higher education over the last 20 years. The project will explore the role of universities in creating a democratic Europe and the role of the Council of Europe in (re)conceptualising the EHEA fundamental academic values.

We would be grateful if you could circulate this information to interested higher education institutions in your countries.

How to apply – more information:

<https://www.coventry.ac.uk/research/research-opportunities/research-students/research-studentships/the-role-of-universities-in-creating-a-democratic-europe/>

Kind regards,

/

Chers membres, participants et observateurs du CDEDU,

Nous avons le plaisir de vous informer que l'Université de Coventry, l'Université d'Aarhus et le Conseil de l'Europe lancent le projet de bourse de doctorat sur le rôle des universités dans la création d'une Europe démocratique, qui débutera en septembre 2023.

Nous invitons les candidats dûment qualifiés et possédant la nationalité de l'un des pays membres du Conseil de l'Europe à poser leur candidature. **La date limite de dépôt des candidatures est fixée au 7 avril 2023.**

Le candidat retenu s'inscrira au Centre for Global Learning (GLEA) de l'Université de Coventry, qui sera son établissement d'origine. Il entreprendra le programme de recherche doctorale en cotutelle sous la supervision d'experts universitaires des universités de Coventry et d'Aarhus et d'experts en politiques du Conseil de l'Europe. La cotutelle comprendra un séjour d'au moins un an au Centre for Higher Education Futures (CHEF) de l'université d'Aarhus au Danemark, et jusqu'à six mois de travail avec un conseiller expert au Conseil de l'Europe à Strasbourg, en France.

Le projet de doctorat prévoit un détachement auprès du Conseil de l'Europe afin d'examiner ses travaux sur l'enseignement supérieur au cours des 20 dernières années. Le projet explorera le rôle des universités dans la création d'une Europe démocratique et le rôle du Conseil de l'Europe dans la (re)conceptualisation des valeurs académiques fondamentales de l'EEES.

Nous vous remercions de bien vouloir diffuser cette information auprès des établissements d'enseignement supérieur intéressés dans vos pays.

Comment postuler - plus d'informations :

<https://www.coventry.ac.uk/research/research-opportunities/research-students/research-studentships/the-role-of-universities-in-creating-a-democratic-europe/>

Bien à vous,



Katia Dreyer
Head of Higher and Further Education Unit
Education Department - Directorate of Democratic Participation
Council of Europe - Conseil de l'Europe
www.coe.int/education